
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 31. října 2019 v ČRo od 10.30 hod, v RS ČRo 

                                               Ostrava, Dr. Šmerala 2, Ostrava    

 

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Miroslav Dittrich, Jiří Vejvoda 

místopředsedové Rady ČRo, Zdeněk Mahdal, Jan Krůta, Tomáš Kňourek, Ivan 

Vodochodský, členové Rady ČRo  

Omluveni: Petr Arenberger, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel Regionálního vysílání ČRo  

  Josef Havel, ředitel Kanceláře GŘ   

 

  

 

1. Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 23. 10. 2019  

 

2. Analýzy pro Radu ČRo 

 

3. Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

4. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

5. Příprava veřejné schůze 

 

6. Různé 

 

 

 

1) Zahájení, zápis z jednání PRady ČRo 23. 10. – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl 

schválen, k zápisu z jednání předsednictva Rady ČRo dne 23. 10. nebyly žádné připomínky.   

 

 

2) Analýzy pro Radu ČRo– H. Dohnálková informovala o novém zadání analýzy pro Radu ČRo na 

téma „Zastavení stíhání A. Babiše ve zpravodajství ČRo“ a stavu probíhajícího minitendru na tuto 

analýzu. 

 

 

3) Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger ředitel 

Regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, ředitel Kanceláře GŘ  

- Příprava veřejné schůze – R. Zavoral k navrženému programu dnešní veřejné schůze neměl žádné 

doplnění, požádal předsedkyni, zda by bylo možné zařadit na prosincovou veřejnou schůzi body – 

Rámcový plán činnosti ČRo na rok 2020 a Rozpočet ČRo na rok 2020, s čímž radní souhlasili.  

Generální ředitel pozval radní na mezinárodní konferenci k 30. výročí sametové revoluce, která se 

uskuteční 11. 11. 2019 v nové budově Národního muzea a na galavečer v Pantheonu Národního muzea 

10. 11. 2019, pozvánky radní ještě obdrží. Dne 2. 12. 2019 se uskuteční v Měšťanské besedě v Plzni  

tradiční předvánoční koncert SOČRu společně s RTVS, slovenská Rada se letošního setkání nezúčastní, 

podrobnější informace budou radním ještě oznámeny.  

H. Dohnálková informovala vedení rozhlasu, že na dnešní veřejné schůzi Rada požádá o vypracování 

analýzy k vysílání stanice ČRo Rádio Junior a prezentaci výsledků této analýzy na prosincové veřejné 

schůzi Rady. Vzhledem k bohatému programu bude veřejná schůze v prosinci posunuta již na 13 hod.  

R. Zavoral požádal, zda by na listopadové veřejné schůzi mohl být avizovaný projekt Můj rozhlas 

představen v neveřejném režimu.  



J. Vejvoda ocenil přínosný a zajímavý program v centrále EBU, kterou radní společně s vedením 

rozhlasu navštívili minulý týden, a dotázal se, jak probíhá rekonstrukce RS Olomouc. R. Zavoral uvedl, 

že probíhá projektová dokumentace a stavební práce by měly začít v příštím roce tak, aby mohlo být 

studio spuštěno na podzim roku 2021. V současné době rozhlas uskutečňuje tři velké rekonstrukce – 

studia v Olomouci, pokračuje rekonstrukce budovy rozhlasu v Ostravě a pokračuje 2. a 3. etapa 

rekonstrukce brněnského studia.  

- Různé – H. Dohnálková poděkovala za rychlé reakce vedení rozhlasu na dotazy pana O. Neumanna 

z Ústavu nezávislé žurnalistiky a Ing. T. Martínka z volebního výboru PS, obě stížnosti budou zařazeny 

k projednávání na dnešní veřejné schůzi.    

Závěrem R. Zavoral informoval o reakci na článek I. Svobodové uveřejněný 27. 10. 2019 v týdeníku 

Respekt, který byl zveřejněn na webu ČRo a požádal o zveřejnění i v týdeníku Respekt. H. Dohnálková 

uvedla, že Rada ČRo také chystá reakci na tento článek formou tiskové zprávy.  

 

4) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda připomněl 8 stížností připravených na dnešní veřejnou 

schůzi s návrhy odpovědí, ke kterým nebyly námitky. H. Dohnálková připomněla další dvě stížnosti, ke 

kterým si Rada vyžádala od vedení rozhlasu doplňující vyjádření a stížnosti O. Neumanna z Ústavu 

nezávislé žurnalistiky a Ing. T. Martínka z volebního výboru PS, které jsou také připravené 

k projednávání na dnešní veřejné schůzi.   

 

5) Příprava veřejné schůze – bylo připraveno usnesení ohledně zadání analýzy pro vedení ČRo k vysílání 

stanice Rádio Junior.  

 

 

6) Různé – H. Dohnálková navrhla zveřejnit na webových stránkách Rady ČRo zprávu o návštěvě Rady 

ČRo v centrále EBU, text bude radním zaslán k připomínkování.  

J. Vejvoda informoval o pravidelném jednání o zahraničním vysílání ČRo na MZV, jehož koordinační 

skupiny je členem a dal radním k zvážení, kdo se ujme jeho místa po skončení mandátu.  

 

 

 

Termíny jednání Rady ČRo do konce roku 2019: 

 

 

Listopad                st              13. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  27. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Prosinec                 st              11. 12.  13.00 jednání předsednictva 

  18. 12.  10.00 jednání předsednictva + 13.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  H. Dohnálková 

 

 

 

 


